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Sammanträdesdatum 

2023-11-27 
 

 

  
 

 

 

Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 17:00-17:50 

Beslutande Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Elias Assio (M) tjänstgör. ers. 
Patrik Björck (S) 
Christer Carlsson (SD) tjänstgör. ers. 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Suzanne Åkerlund (L) tjänstgör. ers. 
Gerhard Karlsson (SD) 
Marie Leward Westin (MP) tjänstgör. ers. 
Lena Sjödahl (M) 
 

Lillemor Bertilsson (S) tjänstgör. ers. 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Anna Nyberg (C) tjänstgör. ers.  
Patrik Andersson (S) tjänstgör. ers. 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Susanne Carlsson (SD) tjänstgör. ers. 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lisbeth Ek (S) tjänstgör. ers. 
Per Magnusson (SD) 
Johanna Blad (M) tjänstgör. ers. 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Per Halldén (M) tjänstgör. ers. 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 

Ersättare 

 

Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Milada Wurm (SD) 

Matti Qvist (SD) 
Joel Grafström (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Annika Carp (L) 
 

Övriga närvarande 
 
 
 

Sara Cronholm, kommunjurist 
Jenny Trygg, kommunsekreterare 

Justerare Karola Svensson (C) och Maria Henriksson (S) 

Underskrifter                               Detta protokoll har justerats digitalt och saknar därför signaturer 

 
Sekreterare Jenny Trygg Paragrafer §§ 91-113 

Ordförande Dan Hovskär 

Justerare  Karola Svensson Maria Henriksson  

 

ANSLAGSBEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2023-11-27 

Justeringsdatum 2023-12-05 

Anslaget är uppsatt  2023-12-06 – 2023-12-27  

Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 

Underskrift Digitalt genom anslag 

 Jenny Trygg 
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Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 

Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Martin Johansson (L) 
Gerhard Karlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Susanne Berglund (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Emelie Nilrikson (S) 
Per Magnusson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Jonathan Kahrs (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 

Ersättare 
Lillemor Bertilsson (S) 
Patrik Andersson (S) 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Elias Assio (M) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Christer Carlsson (SD) 
Susanne Carlsson (SD) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Suzanne Åkerlund (L) 
Annika Carp (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP) 

Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Mats Svanteman (MP) 
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Ärendelista 

§ 91 Dnr 2023/01185 
Anmälan om utseende av Pema Malmgren (M) till ledamot och 
Roland Svensson (M) till ersättare i kommunfullmäktige efter 
Zeynab Hussaini (M) ......................................................................................... 5 

§ 92 Dnr 2023/01325 
Motion från Heléne Svensson (S) om att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram ett inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö .................... 6 

§ 93 Dnr 2023/01326 
Motion från Johanna Svensson (S) och Niclas Hillestrand (S) om 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
fastighetsstrategi .............................................................................................. 7 

§ 94 Dnr 2023/01327 
Motion från Niclas Hillestrand (S) och Patrick Björck (S) om att 
ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en långsiktig och 
hållbar plan för inköp av arbetskläder och arbetsskor .................................. 8 

§ 95 Dnr 2023/01328 
Motion från Ingvor Bergman (S) och Maria Henriksson (S) om att 
ge socialnämnden i uppdrag att ta fram underlag gällande en 
höjning av habiliterings-ersättningen.............................................................. 9 

§ 96 Dnr 2023/01329 
Motion från Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein (S) om att 
ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda 
frukost till alla grundskolelever i Falköpings kommun ................................ 10 

§ 97 Dnr 2023/01330 
Motion från Johanna Svensson (S) om att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram en strategi för Skaraborg Logistic Center och 
tillsätta en politisk styrgrupp för framtagandet av detta .............................. 11 

§ 98 Dnr 2023/01331 
Motion från Johanna Svensson (S) om att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram en plan för att installera laddstolpar och 
övergång från diesel till HVO100 som drivmedel ......................................... 13 

§ 99 Dnr 2023/01332 
Motion från Ingvor Bergman (S) om att ge socialnämnden i 
uppdrag att ta fram ett lokalt avtal där det möjliggörs ständig 
helgtjänstgöring inom vårdyrken ................................................................... 14 

§ 100 Dnr 2023/01333 
Motion från Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) om att ge 
barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att utifrån 
skolorganisationsbeslutet som togs 2017, beskriva nuläge och 
kvarstående åtgärder för att fullfölja beslutet med mera ............................. 15 

§ 101 Dnr 2023/01334 
Motion från Karolina Bergström (S) om att ge barn- och 
utbildningsnämnden i uppdrag att utreda möjligheten att utöka 
vistelsetiden i förskolan från 15 till 25 timmar i veckan ............................... 16 

§ 102 Dnr 2023/01335 
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Motion från Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) om att ge 
barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden i uppdrag att 
ta fram en plan för inrättande av skolsociala team på alla 
skolenheter i kommunen ................................................................................ 17 

§ 103 Dnr 2023/01336 
Motion från Niclas Hillestrand (S) om att erbjuda alla 
avgångselever från årskurs 9 i grundskolan samt 1 och 2 på 
gymnasiet ett 90-dagars fritidskort inom Västtrafik som gäller 
under sommarlovet 2024 ................................................................................ 18 

§ 104 Dnr 2023/01338 
Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) om 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att utvärdera och 
återrapportera till kommunfullmäktige de nätverk och 
organisationer kommunen deltar i, vilken kostnad det innebär 
och nyttan för invånarna i Falköpings kommun ........................................... 19 

§ 105 Dnr 2023/01339 
Motion från Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) om att ge 
socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av 
habiliteringsersättningen för funktionshindrade inom daglig 
verksamhet i Falköpings kommun ................................................................. 21 

§ 106 Dnr 2023/01337 
Interpellation från Malte Svensson (SD) ställd till ordförande i 
kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet Karola Svensson 
(C) om åtgärder för att förbättra tryggheten i Falköpings 
kommun ........................................................................................................... 23 

§ 107 Dnr 2023/01318 
Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om funktionshindrade elevers 
rätt till likvärdig skolgång ............................................................................... 25 

§ 108 Dnr 2023/01026 
Falköpings kommuns delårsrapport per den 31 augusti 2023 
inklusive barn- och utbildningsnämndens åtgärdsplan ............................... 26 

§ 109 Dnr 2023/01078 
Ändring av förbundsordning för kommunalförbundet Avfall och 
Återvinning Skaraborg ................................................................................... 27 

§ 110 Dnr 2023/01184 
Taxa för hunddagiset Tassen ......................................................................... 28 

§ 111 Dnr 2023/01263 
Entledigande av Britt-Marie Jokela (SD) från uppdragen som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt som ledamot i 
kompetens- och arbetslivsnämnden ............................................................. 29 

§ 112 Dnr 2023/01234 
Entledigande av Veronica Thunander (V) från uppdraget som 
ersättare i barn- och utbildningsnämnden .................................................... 30 

§ 113 Dnr 2023/00676 
Kommunfullmäktiges anmälningsärenden ................................................... 31 
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§ 91 Dnr 2023/01185  

Anmälan om utseende av Pema Malmgren (M) till 
ledamot och Roland Svensson (M) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Zeynab Hussaini (M)  

Information 

Kommunfullmäktige beslutade den 30 oktober 2023, § 89, att entlediga 

Zeynab Hussaini (M) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och 

att anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot. 

Av Länsstyrelsen i Västra Götalands läns beslut, daterat den 15 november 

2023 (diarienummer 43121–2023), framgår att länsstyrelsen har utsett Pema 

Malmgren (M) till ny ledamot och Roland Svensson (M) till ersättare i 

kommunfullmäktige efter Zeynab Hussaini (M).    

  

 

Paragrafen skickas till  
Löneenheten 

Anna-Karin Linder, administratör            

 D
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§ 92 Dnr 2023/01325  

Motion från Heléne Svensson (S) om att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram ett 
inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Heléne Svensson (S) har väckt en motion om att ge kommunstyrelsen i 

uppdrag att ta fram ett inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö. Av motionen 

framgår följande. 

”Motion gällande inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö   

Vi ska vara en attraktiv arbetsgivare som kännetecknas av god arbetsmiljö, 

bra ledarskap, jämställdhet och likvärdighet. 

Kompetensförsörjningen är en av våra största utmaningar. Vi måste behålla 

vår personal, rekrytera fler, självklart med rätt kompetens och ett 

engagemang för att arbeta och utveckla vår kommun. Det är viktigt att vi 

skapar förutsättning för att våra medarbetare ska kunna utföra sina arbeten 

på ett bra sätt.  

Att man har ett bra ledarskap och stöd är en viktig faktor om man ska vara en 

attraktiv arbetsgivare. En slutsats som kom fram i medarbetarenkäten var att 

ledarskap och stöd behöver vara ett utvecklingsområde.  

I vår kommun har våra chefer olika förutsättningar. Vi har chefer som har 

drygt 60 medarbetare som man har arbetsmiljöansvar för, det tycker vi inte 

är rimligt. Regionen har ett inriktningsbeslut på att som chef ska du ha max 

35 medarbetare och minst 10 medarbetare som du som chef har miljöansvar 

för.  

Vi Socialdemokrater yrkar följande: 

Att kommunfullmäktige ger ett uppdrag till kommunstyrelsen att ta fram ett 

inriktningsbeslut på att säkerställa att hela organisationen utvecklas i riktning 

mot att chefer i samtliga verksamheter har ett rimligt antal medarbetare som 

hen har arbetsmiljöansvar för.”     

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 93 Dnr 2023/01326  

Motion från Johanna Svensson (S) och Niclas 
Hillestrand (S) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag 
att ta fram en fastighetsstrategi 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Johanna Svensson (S) och Niclas Hillestrand (S) har väckt en motion om att 

ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en fastighetsstrategi.  Av motionen 

framgår följande. 

”Motion gällande framtagande av Fastighetsstrategi 

Vi har fått revisorernas granskningsrapport av långsiktig ekonomisk och 

finansiell planering till KS och till fullmäktige för kännedom.  

De iakttagelser och rekommendationerna i rapporten är att vi behöver 

upprätta ekonomiska analyser som sträcker sig över längre tid. Det är också 

viktigt att vi inte bygger upp någon underhållsskuld när det gäller våra 

fastigheter.  

Det är viktigt för oss att vi underhåller rätt fastigheter, ibland kan det bli 

dyrare att år efter år underhålla fastigheter som aldrig blir yteffektiva, bra 

anpassade för den verksamheten som vi vill bedriva och att fastigheten aldrig 

går göra tillgängliga för alla.  

Vi måste ha lokaler som är utnyttjade på ett effektivt sätt. Det är viktigt att 

kommun ha en långsiktig och strategisk plan för detta arbete.  

Därför yrkar vi Socialdemokrater följande: 

Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att arbeta fram en 

Fastighetsstrategi som ska innehålla en lokalförsörjningsplan och att 

strategin har en planeringshorisont på 10 år.”    

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 94 Dnr 2023/01327  

Motion från Niclas Hillestrand (S) och Patrick Björck (S) 
om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
långsiktig och hållbar plan för inköp av arbetskläder 
och arbetsskor  

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Niclas Hillestrand (S) och Patrick Björck (S) har väckt en motion om att ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en långsiktig och hållbar plan för 

inköp av arbetskläder och arbetsskor. Av motionen framgår följande. 

”Motion angående arbetskläder och arbetsskor/yrkesskor 

HR-avdelning har ett särskilt uppdrag att utreda hur nuläget är i vår kommun 

när det gäller arbetskläder och yrkesskor/arbetsskor ur ett 

jämställdhetsperspektiv. Vår uppfattning är att det ser väldigt olika ut i våra 

förvaltningar. Därför anser vi att det behövs en långsiktig och hållbar plan 

för inköp av arbetskläder och arbetsskor för verksamheter där behov 

identifierats. Detta ur ett kompetensförsörjningsperspektiv men även ur ett 

jämställdhetsperspektiv. 

Vi Socialdemokrater yrkar följande:  

Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 

långsiktig och hållbar plan för inköp av arbetskläder och arbetsskor för 

verksamheter där behov identifierats.”      

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 95 Dnr 2023/01328  

Motion från Ingvor Bergman (S) och Maria Henriksson 
(S) om att ge socialnämnden i uppdrag att ta fram 
underlag gällande en höjning av habiliterings-
ersättningen 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Ingvor Bergman (S) och Maria Henriksson (S) har väckt en motion om att ge 

socialnämnden i uppdrag att ta fram underlag gällande en höjning av 

habiliteringsersättningen. Av motionen framgår följande. 

”Motion gällande höjning av habiliteringsersättningen för personer 
som deltar i daglig verksamhet  

För några år sedan höjde den socialdemokratiska regeringen statsbidraget till 

habiliteringsersättningen så att de som deltar i daglig sysselsättning skulle 

kunna få en efterlängtad höjning av den dagliga ersättningen. Med tanke på 

de prishöjningar som skett under det senaste året är det dags att se över 

denna ersättning återigen. 

Vårt förslag är nu att kommunen går in och gör en genomlysning av hur vi 

kan höja ersättningen så att denna grupp som har få andra möjligheter att 

förbättra sin ekonomi får en höjning av ersättningen inom ramen för daglig 

verksamhet. 

Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 

Att kommunfullmäktige ger i uppdrag till socialnämnden att ta fram ett 

underlag för beslut gällande en höjning av habiliteringsersättningen.  

Att denna höjning är klar att genomföras 2024-08-01.”    
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§ 96 Dnr 2023/01329  

Motion från Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein 
(S) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
plan för att erbjuda frukost till alla grundskolelever i 
Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein (S) har väckt en motion om att ge 

kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda frukost till alla 

grundskoleelever i Falköpings kommun. Av motionen framgår följande. 

”Motion om att servera frukost till alla grundskoleelever i Falköpings 
kommun 

Genom att erbjuda frukost i skolan kan flera fördelar som exempelvis ett 

lugnare klimat i klassrummet, bättre resultat hos eleverna samt stärkta 

relationer nås. Botkyrka kommun startade ett pilotprojekt som visade på så 

goda resultat att kommunen beslutade sig att erbjuda gratis frukost i alla 

skolor i kommunen, efter att ha sett kopplingen mellan mat och inlärning. I 

Botkyrka serveras frukosten organiserat för att nå alla barn och unga som 

behöver nås, såsom trötta tonåringar som är sena i starten och de elever som 

av olika skäl inte får någon frukost hemma.  

En annan fördel med att erbjuda frukost i skolan är att matsvinnet minskar då 

eleverna inte är lika utsvultna vid lunch. Konceptet har på så sätt visat goda 

vinster både för hälsan och klimatet samtidigt som det skapar trygghet och 

goda relationer. 

Genom att införa gratis frukost till alla elever som går i Falköpings 

grundskolor så ökar vi förutsättningarna för elevernas kunskapsinhämtning 

och möjligheten att nå målet med fullföljda studier.   

Med hänvisning till ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta: 

Att kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda en 

enklare frukost till alla grundskoleelever i Falköpings kommun från och med 

läsåret 2024/2025.”      
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§ 97 Dnr 2023/01330  

Motion från Johanna Svensson (S) om att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en strategi för 
Skaraborg Logistic Center och tillsätta en politisk 
styrgrupp för framtagandet av detta 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Johanna Svensson (S) har väckt en motion om att ge kommunstyrelsen i 

uppdrag att ta fram en strategi för Skaraborg Logistic Center och tillsätta en 

politisk styrgrupp för framtagande av detta. Av motionen framgår följande. 

”Motion      

Utvecklingen inom ramen för Skaraborg Logistic Center går för närvarande 

mycket bra. Jula Logistics satsning på Dryport Skaraborg är vi mycket glada 

för. Deras terminal (Dryport Skaraborg) är idag en av Sveriges viktigaste 

kombiterminaler och satsningen fortsätter med just nu pågående byggnation 

av Skaraborgs näst största lagerbyggnad (spåransluten) och en ny kommunal 

överlämningsbangård som möjliggör än fler och effektivare tågrörelser in 

och ut på terminalområdet.  

Skaraborg Logistic Center är idag det viktiga logisticcenter som Falköpings 

kommun och regionen Skaraborg och Västsverige behöver för sin fortsatta 

utveckling. Skaraborg Logistic Center är en central förutsättning för 

jobbtillväxt, både direkt och indirekt.  

Satsningarna inom ramen för Skaraborg Logistic Center bygger på ett 

långsiktigt kommunalt arbete utifrån tidigare fastställd vision och 

strategi. Den tidigare fastställda strategin har upphört att gälla utan att 

ersättas med någon ny. Vi anser att det är viktigt att det finns en tydlig 

framtidsstrategi för den kommande arbete som är kopplad till Logistiknavet. 

Därför yrkar vi Socialdemokrater följande: 

Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att skyndsamt ta 

fram en ny strategi för kommunens fortsatta arbete med utvecklandet av 

konceptet Skaraborg Logistic Center. Denna strategi ska främst fokusera på 

infrastruktur (väg och järnväg), nya etableringsytor, marknadsföring samt 

regionala och delregionala samarbetsformer. 

 D
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Att kommunstyrelsen ska för framtagandet av denna strategi, likväl som för 

det därtill kopplade utvecklingsarbetet tillsätta en politisk styrgrupp och en 

tydlig processledning på tjänstemannanivå.”      
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§ 98 Dnr 2023/01331  

Motion från Johanna Svensson (S) om att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att 
installera laddstolpar och övergång från diesel till 
HVO100 som drivmedel 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Johanna Svensson (S) har väckt en motion om att ge kommunstyrelsen i 

uppdrag att ta fram en plan för att installera laddstolpar och övergång från 

diesel till HVO100 som drivmedel. Av motionen framgår följande: 

”Motion gällande Laddstolpar och HVO100   

Alla verksamheter inom Falköpings kommun ska ta ansvar för att minska sin 

miljö- och klimatpåverkan och föregå med gott exempel. Det handlar 

exempelvis om ökad kunskap, val av miljövänliga produkter och material, 

energieffektivisering och att nå klimatmålen. Kommunen ska gå före i 

utvecklingen av ett hållbart samhälle, där naturens och de mänskliga 

resurserna används medvetet och balanserat. Tillsammans i kommunen ska 

vi arbeta med att uppfylla de åtagande som vi har beslutat i den antagna 

klimatstrategin. 

För att klara målsättningen i klimatstrategin måste krafttag tas för att 

fordonsflottan i kommunen ska bli helt fossilbränslefri, gällande personbilar, 

arbetsmaskiner som ägs eller leasas av kommunen där det är tekniskt 

möjligt. 

Därför yrkar vi Socialdemokraterna följande: 

Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan 

för att installera laddstolpar. Detta för att kommunens samtliga förvaltningar 

ska ges möjlighet att ställa om till fossilfria fordon. Detta beslut bygger på 

inriktningarna i våra klimatlöften av ett fossilfritt Falköping 2030.   

Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att utifrån 

kommunens klimatstrategi ta fram en plan för att i etappvis fasa ut diesel 

som drivmedel för att kunna övergå till drivmedel HVO100.”       
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§ 99 Dnr 2023/01332  

Motion från Ingvor Bergman (S) om att ge 
socialnämnden i uppdrag att ta fram ett lokalt avtal där 
det möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom 
vårdyrken 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Ingvor Bergman (S) har väckt en motion om att ge socialnämnden i uppdrag 

att ta fram ett lokalt avtal där det möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom 

vårdyrken. Av motionen framgår följande. 

”Motion gällande ständig helgtjänstgöring inom vårdyrken 

Attraktivare arbetsgivare är en av våra absolut viktigaste utmaningar. Att se 

till att våra anställda kan vara med och i ännu högre grad påverka sitt arbete 

och vara delaktiga i utvecklingen av både arbetet, arbetssätt och arbetstid är 

en viktig framgångsfaktor. 

Att kunna erbjuda anställda olika former av arbetstid beroende på vart man 

är i livet och hur livspusslet ser ut är en av viktig del i att vara en 

arbetsgivare som attraherar flera till att arbeta i vår kommun. 

Allt fler kommuner inför nu helgtjänstgöring inom vårdyrken, detta kan till 

exempel innebära enbart tjänstgöring fredag - måndag men att man får lön 

för en heltidstjänst. 

Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 

Att kommunfullmäktige ger i uppdrag till socialnämnden att tillsammans 

med HR-avdelningen ta fram ett lokalt avtal där det möjliggörs att arbeta 

ständig helgtjänstgöring inom vårdyrken.  

Att socialnämnden får i uppdrag att ta fram schemaförslag på ständig 

helgtjänstgöring.”   
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§ 100 Dnr 2023/01333  

Motion från Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) 
om att ge barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att 
utifrån skolorganisationsbeslutet som togs 2017, 
beskriva nuläge och kvarstående åtgärder för att 
fullfölja beslutet med mera 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) har väckt en motion om att ge 

barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att utifrån skolorganisationsbeslutet 

som togs 2017, beskriva nuläge och kvarstående åtgärder för att fullfölja 

beslutet med mera. Av motionen framgår följande. 

”Motion gällande uppdatering skolorganisationsbeslut 2017 

Kommunfullmäktige tog i mars 2017 ett beslut om en ny skolorganisation 

för Falköpings kommun. Nu har det gått drygt sex år och vi har avvaktat ett 

beslut på att kunna starta byggnationen av en ny högstadieskola. I väntan på 

att denna byggnation skall starta har en rad andra beslut tagits för att arbetet 

med den nya skolorgan skall stanna av.  

I takt med att tiden har gått har också kommunen förändrats och nya behov 

kan ha uppstått. För att försäkra oss om att det beslut som togs 2017 

uppfyller framtida krav på en modern och uppdaterad organisation 

Yrkar vi Socialdemokrater på följande: 

Att kommunfullmäktige ger uppdrag till barn- och utbildningsnämnden att 

utifrån skolorganisationsbeslutet som togs 2017 beskriva vad som nu är gjort 

(nuläge) samt vilka åtgärder som återstår för att fullfölja beslutet. Samt 

redovisa eventuella nya behov som uppstått.  

Att redovisningen skall innehålla tidplan och nödvändiga prioriteringar som 

bedöms aktuella.  

Att i samband med denna analys skall också en ekonomisk bedömning 

presenteras av de investeringar som återstår.”     
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§ 101 Dnr 2023/01334  

Motion från Karolina Bergström (S) om att ge barn- och 
utbildningsnämnden i uppdrag att utreda möjligheten 
att utöka vistelsetiden i förskolan från 15 till 25 timmar i 
veckan 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Karolina Bergström (S) har väckt en motion om att ge barn- och 

utbildningsnämnden i uppdrag att utreda möjligheten att utöka vistelsetiden i 

förskolan från 15 till 25 timmar i veckan. Av motionen framgår följande. 

”Motion om att utöka vistelsetiden i förskolan 

Förskolan är den första delen i det svenska skolsystemet och har en egen 

läroplan.  

Från den 1 juli 2023 ska alla kommuner arbeta för att fler barn ska gå i 

förskolan. Ansvaret består dels i uppsökande verksamhet, dels av erbjudande 

av förskoleplats till vissa grupper av barn, även om barnets vårdnadshavare 

inte ansökt om förskoleplats.  

Förskolorna i Falköping är en mycket viktig arena för yngre barn att lära och 

utvecklas, inte minst barn i vår kommun med annat modersmål än svenska. 

Idag kan man ansöka om utökad vistelsetid i förskolan, det vill säga längre 

än 15 timmar i veckan, om barnet har särskilda behov. Vi vill dock öka 

denna möjlighet till att inkludera fler barn i Falköping som exempelvis 

behöver stärka sitt språk, för att på ett tidigt stadium främja förutsättningarna 

till en fullföljd studiegång senare i livet.  Vi vet i dag att tidiga insatser är 

viktiga och det som ger bäst effekt på lång sikt och att lärandet i förskolan 

har betydelse för barnens framtida skolgång. Därför anser vi att fler barn ska 

erbjudas denna möjlighet i syfte att öka kunskapsinhämtningen och få fler 

barn och unga i vår kommun att nå en fullföljd studiegång.   

Med hänvisning till ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta: 

Att barn och utbildningsnämnden får i uppdrag att utreda möjligheten att 

utöka vistelsetiden i förskolan från 15 till 25 timmar i veckan.”    
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§ 102 Dnr 2023/01335  

Motion från Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) 
om att ge barn- och utbildningsnämnden och 
socialnämnden i uppdrag att ta fram en plan för 
inrättande av skolsociala team på alla skolenheter i 
kommunen 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) har väckt en motion om att ge 

barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden i uppdrag att ta fram en 

plan för inrättandet av skolsociala team på alla skolenheter i kommunen. Av 

motionen framgår följande. 

”Motion gällande samverkansuppdrag i det förebyggande arbetet med 
barn och ungdomar 

Det förebyggande arbetet för att minska utanförskap och omhändertagande 

av ungdomar är en av vår kommuns stora utmaningar. Under 2023 har vi 

minskat omhändertagande av unga i antal men i det förebyggande arbetet 

krävs en ökad vuxennärvaro samt ett utökat samarbete mellan de 

förvaltningar som möter unga.  

Inrättande av skolsociala team i andra kommuner har gett positiva resultat, vi 

tror att detta är en viktig pusselbit i vårt arbete att se barn och ungdomars 

utsatthet tidigt. 

Det skolsociala teamet kan bestå av medarbetare från skolan, exempelvis 

kuratorer och/eller specialpedagoger från elevhälsan, lärare samt 

medarbetare från socialtjänsten, ofta kallade skolsocionomer. Teamen består 

både av personal från skolan samt socialtjänsten, vilket ökar möjligheterna 

att tillgodose elevernas behov och samordna insatser utifrån samma mål. 

Vi Socialdemokrater yrkar följande: 

Att kommunfullmäktige ger i uppdrag till barn- och utbildningsnämnden 

samt socialnämnden att ta fram en plan för inrättande av skolsociala team på 

alla våra skolenheter i kommunen.”      
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§ 103 Dnr 2023/01336  

Motion från Niclas Hillestrand (S) om att erbjuda alla 
avgångselever från årskurs 9 i grundskolan samt 1 och 
2 på gymnasiet ett 90-dagars fritidskort inom Västtrafik 
som gäller under sommarlovet 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Niclas Hillestrand (S) har väckt en motion om att erbjuda alla avgångselever 

från årskurs 9 i grundskolan samt 1 och 2 på gymnasiet ett 90-dagars 

fritidskort inom Västtrafik som gäller under sommarlovet 2024.  

”Motion att erbjuda alla avgångselever från årkurs 9 och 1 och 2 på 
gymnasiet ett 90-dagars fritidskort   

Sommarlov, äntligen lite ledighet efter ett helt läsårs slit. Så tänker de flesta 

ungdomar när man har kämpat på, då kommer nästa fråga, vad ska man hitta 

på? Man drar upp planer för att göra lite kul saker och man ser fram emot 

dessa, man kanske hittar ett sommarjobb som ska dra in lite extra pengar. 

När dessa planer är uppritade och sommarjobbet är ditt så kommer nästa 

fråga, hur tar man sig dit? Föräldrarna jobbar och ekonomin tillåter inte att 

man har en A-traktor eller moppebil och sommarjobbet kanske ligger lite för 

långt bort för att cykla. Tänk då om ungdomarna kostnadsfritt kunde ta 

bussen eller tåget dit? Tidigare år har man kunnat erbjuda ungdomarna ett 

fritidskort och det borde vi kunna göra även under 2024. Det finns så mycket 

positivt som kommer ut av detta.  

Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 

Att erbjuda alla avgångselever från årkurs 9 och 1 och 2 på gymnasiet ett 90-

dagars fritidskort inom Västtrafik som gäller under sommarlovet 2024.”     
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§ 104 Dnr 2023/01338  

Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson 
(SD) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att 
utvärdera och återrapportera till kommunfullmäktige de 
nätverk och organisationer kommunen deltar i, vilken 
kostnad det innebär och nyttan för invånarna i 
Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) har väckt en motion om att 

ge kommunstyrelsen i uppdrag att utvärdera och återrapportera till 

kommunfullmäktige de nätverk och organisationer kommunen deltar i, 

vilken kostnad det innebär och nyttan för invånarna i Falköpings kommun. 

Av motionen framgår följande. 

”Motion - Återrapportering av deltagande i nätverk och organisationer 

Mot bakgrund av nedan förslås kommunfullmäktige besluta: 

Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att utvärdera och 

återrapportera till kommunfullmäktige de nätverk och organisationer 

kommunen deltar i, vilken kostnad det innebär och nyttan för invånarna i 

Falköpings kommun. 

Bakgrund 

Kommunens deltagande i olika nätverk och organisationer är av stor 

betydelse för att främja samhällsutveckling och säkerställa medborgarnas 

intressen, samtidigt kan det finnas risker och konsekvenser med att inte alltid 

väga nyttan mot kostnaden. Falköpings kommun är, likt de flesta andra 

kommuner, involverade i flera nätverk och organisationer som syftar till att 

främja olika aspekter av samhällslivet. Dessa inkluderar exempelvis 

samarbetsgrupper, branschorganisationer, och andra forum där 

beslutsfattande och kunskapsutbyte sker. 

Det finns samtidigt en risk att kommunens deltagande i olika nätverk och 

organisationer inte alltid är ändamåls- och kostnadseffektivt. Resurser som 

avsätts för dessa aktiviteter kan ibland vara oproportionerligt höga i 

förhållande till de faktiska resultaten och fördelarna som uppnås. Dessutom 

kan det vara svårt att mäta och utvärdera konkreta resultat av kommunens 

deltagande, vilket gör det utmanande att bedöma om engagemanget är 

rimligt och motiverat. 
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Politiken har ett ansvar att säkerställa att våra medborgares skattepengar 

används ansvarsfullt. Det är också viktigt att ha en öppen och transparent 

dialog kring dessa frågor för att säkerställa att kommunens engagemang 

gynnar medborgarnas intressen på bästa sätt. Genom att vara medvetna om 

kostnaden i relation till nyttan som kan följa med kommunens deltagande i 

nätverk och organisationer, kan vi förhoppningsvis i fullmäktige agera på ett 

ansvarsfullt sätt för att spara in onödiga ekonomiska utgifter för kommunen. 

Därför föreslår vi att kommunfullmäktige beslutar kommunstyrelsen att 

inleda en sådan utvärdering.”      

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            

 D
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§ 105 Dnr 2023/01339  

Motion från Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) 
om att ge socialnämnden i uppdrag att utreda en 
ökning av habiliteringsersättningen för 
funktionshindrade inom daglig verksamhet i 
Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.      

Bakgrund 

Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) har väckt en motion om att ge 

socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av habiliteringsersättningen 

för funktionshindrade inom daglig verksamhet i Falköpings kommun. Av 

motionen framgår följande. 

”Motion - Höjd habiliteringsersättning för daglig verksamhet 

Mot bakgrund av nedan förslås kommunfullmäktige besluta: 

Att kommunfullmäktige ger socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av 

habiliteringsersättningen för funktionshindrade inom daglig verksamhet i 

Falköpings kommun. 

Bakgrund 

Habiliteringsersättning för daglig verksamhet är en viktig del av stödet för 

personer med funktionsnedsättningar. Genom daglig verksamhet får dessa 

individer möjlighet till meningsfull sysselsättning, personlig utveckling och 

social inkludering. Denna verksamhet är avgörande för att främja en ökad 

livskvalitet och självständighet för personer med funktionsnedsättningar. 

I dagsläget är habiliteringsersättningen för daglig verksamhet utformad med 

stöd från statsbidrag. Denna ersättning täcker den större delen av de 

kostnaderna som behövs för att bedriva daglig verksamhet för personer med 

funktionsnedsättningar. 

Vi sverigedemokrater anser att den ersättning som de funktionshindrade får 

för det arbete de faktiskt utför är pinsamt låg, och föreslår att 

kommunfullmäktige överväger en höjning av habiliteringsersättningen för 

daglig verksamhet för att säkerställa att verksamheten kan bedrivas på ett 

kvalitativt sätt och att de behov som individer med funktionsnedsättningar 

har tillgodoses på ett tillfredsställande sätt. 

Genom en höjning av habiliteringsersättningen för daglig verksamhet kan 

kommunen visa sitt åtagande för att främja välbefinnande och 
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självständighet för personer med funktionsnedsättningar. Detta är en viktig 

åtgärd för att säkerställa att alla medborgare har lika möjligheter till en 

meningsfull tillvaro och en hög livskvalitet. 

Sverigedemokraterna anser således att kommunfullmäktige bör ta initiativ i 

frågan och uppmana Socialnämnden att utreda en ökning av ersättningen och 

att vid behov föra en dialog med relevanta instanser för att säkerställa en mer 

rimlig och rättvis ersättning.”      

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            

 D
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§ 106 Dnr 2023/01337  

Interpellation från Malte Svensson (SD) ställd till 
ordförande i kommunstyrelsens utskott för social 
hållbarhet Karola Svensson (C) om åtgärder för att 
förbättra tryggheten i Falköpings kommun 

Bakgrund 

Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Malte Svensson (SD) följande 

interpellation till ordförande i kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet 

Karola Svensson (C).      

Interpellation 

”Interpellation till ordförande i kommunstyrelsens utskott för social 
hållbarhet om åtgärder för att förbättra tryggheten i Falköpings 
kommun  

En av kommunens övergripande mål; 2 ”Skapa förutsättningar för ett 

attraktivare Falköping ” måste uppfyllas. Hur skall vi lyckas med det då 

Falköping inte känns som en trygg plats att bo på. I den årliga 

Näringlivsundersökningen ligger Falköping då det gäller trygghet på den 

sämsta sjättedelen av landets kommuner plats (254). Företag drabbas av 

inbrott där allt från diesel till GPS:er blir stulet, något vi måste ändra på. 

Vanliga medborgare drabbas av överfall, ibland mycket grova, där såväl 

mobil, plånbok som bilar stjäls. Detta leder till att våra laglydiga medborgare 

inte vågar vistas ute i vår fina stad på kvällar och nätter. Jag anser vi inte 

skall ha det så. 

Falköping har haft en rad brutala dåd de senaste åren, även om tack och lov 

ännu inte i upplevt någon skjutning i skolan. Det är något som inte skall 

behöva inträffa innan vi gör Falköpings skolor tryggare. Skolan är 

grundpelaren i samhället, det är här nästa generations värderingar och 

förväntningar skapas. Det är vår plikt som politiker att se till att våra barn får 

en trygg skolgång med studiero för att det framtida Falköping skall bli ett 

attraktivare Falköping. 

Vi sverigedemokrater har lagt en rad förslag för att skapa denna så viktiga 

trygghet i Falköping, men övriga partier har kategoriskt röstat ned dessa 

förslag. 

Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ordförande i 

kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet, Karola Svensson: 

1. Varför röstade koalitionen inte bifall till vår motion om 

övervakningskameror? 

 D
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2. Varför röstades vår motion om kommunal trygghetspersonal för att 

stärka polisen ner? 

3. Hur ställer sig ordföranden till vår motion om en app för att stärka 

säkerheten mot PDV (pågående dödligt våld)?”   

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning besvaras interpellationen vid 

kommunfullmäktiges nästa sammanträde.    

  

 

Paragrafen skickas till  
Karola Svensson (C)            
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§ 107 Dnr 2023/01318  

Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om 
funktionshindrade elevers rätt till likvärdig skolgång 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga frågan till nästa sammanträde 

den 29 januari 2024.      

Bakgrund 

Ingvor Bergman (S) har med kommunfullmäktiges medgivande ställt 

följande fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia 

Thuvesson (C) om funktionshindrade elevers rätt till likvärdig skolgång. 

”Fråga till barn och utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson 

Under senare tid har man i en rad tidningsartiklar och radioreportage 

uppmärksammat skolsituationen för elever med olika typer av NPF 

diagnoser.  

Den statistik som presenteras är skrämmande. I gruppen, elever med någon 

typ av NPF diagnos, visar statistik att en stor andel inte klarar godkänt betyg 

i kärnämnen. 

Skolan har ett så kallat kompensatoriskt uppdrag. Det innebär att skolan ska 

vara likvärdig för alla. Skolan ska därmed uppväga skillnader i barns och 

elevers förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen. 

Hur kommer du som ordförande i barn- och utbildningsnämnden säkerställa 

att elever med olika typer av funktionshinder får en likvärdig skolgång i 

enlighet med skollagens krav?”      

  

 

Paragrafen skickas till  
Sofia Thuvesson (C) 

Ingvor Bergman (S)            
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§ 108 Dnr 2023/01026  

Falköpings kommuns delårsrapport per den 31 augusti 
2023 inklusive barn- och utbildningsnämndens 
åtgärdsplan 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Falköpings kommuns 

delårsrapport per den 31 augusti 2023.   

Sammanfattning 

Falköpings kommun genomför tertialvisa uppföljningar, vilket innebär att en 

uppföljning av kommunens resultat mot budget görs var fjärde månad, den 

30 april, den 31 augusti och den 31 december. Falköpings kommuns 

delårsrapport per den 31 augusti 2023 visar ett positivt resultat på 47,5 mnkr 

(föregående år 112,9 mnkr), exklusive förändring semesterlöneskuld. 

Helårsprognosen totalt för kommunen visar ett resultat på 30,0 mnkr, 

föregående år var prognosen 104,0 mnkr. Det är alltså betydligt lägre resultat 

än föregående år både vad gäller utfall och prognos. 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige att godkänna Falköpings kommuns delårsrapport per 

den 31 augusti 2023. 

Bakgrund 

 Kommunstyrelsen 2023-11-15, § 207 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-11-01, § 135 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2023-10-23 

 Delårsrapport per den 31 augusti för Falköpings kommun, 2023-10-

23 

 Verksamhetsrapporter per den 31 augusti 2023 från samtliga 

nämnder 

 Ordförandebeslut från barn- och utbildningsnämnden 2023-11-09 

  

 

Paragrafen skickas till  
Samtliga nämnder 

Kommunrevisionen 

Ekonomiavdelningen            
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§ 109 Dnr 2023/01078  

Ändring av förbundsordning för kommunalförbundet 
Avfall och Återvinning Skaraborg 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att anta ändring av förbundsordning för 

kommunalförbundet Avfall och Återvinning Skaraborg.  

2   Förbundsordningen ska gälla från den 1 januari 2024 och ersätter 

kommunfullmäktiges beslut den 30 januari 2023, § 7. 

Sammanfattning 

Kommunalförbundet Avfall och Återvinning i Skaraborg har vid 

direktionens sammanträde den 25 september 2023 föreslagit 

medlemskommunerna att anta ändring i förbundsordningen gällande höjning 

av låneramen från 20 mnkr till 70 mnkr. Detta mot bakgrund av den 

förändrad situation vad gäller behov av likviditet då förbundet från 2024 får 

ett utökat ansvar för förpackningsinsamling. 

Bakgrund 

 Kommunstyrelsen 2023-11-15, § 209 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-11-01, § 129 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen 2023-10-23 

 Protokoll från Avfall och Återvinning Skaraborg 2023-09-25 

 Förslag på revidering av förbundsordning 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunledningsförvaltningen 

Kommunrevisionen 

Avfall & Återvinning Skaraborg  
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§ 110 Dnr 2023/01184  

Taxa för hunddagiset Tassen 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att anta ändring av taxa för hunddagiset 

Tassen. 

2   Ändringen gäller från och med den 1 januari 2024 och ersätter 

kommunfullmäktiges beslut den 27 maj 2019, § 48. 

Sammanfattning 

Kompetens- och arbetslivsnämnden beslutade den 18 oktober, § 66, att 

föreslå kommunfullmäktige att anta ändring av taxa för hunddagiset Tassen 

att börja gälla från och med den 1 januari 2024. Förslaget till ändring av taxa 

innebär att avgiften höjs i takt med den allmänna kostnadsutvecklingen 

eftersom den är kopplad till prisbasbeloppet. Den nya taxekonstruktionen 

likriktar också avgiftsnivåerna samtidigt som den förenklar administrationen 

av avtal och fakturering. Av 3 kap. 1 § lag (2009:47) om vissa kommunala 

befogenheter framgår att kommuner får bedriva näringsverksamhet i syfte att 

ge personer med funktionshinder anställning. Kostnaden får inte överstiga 

kommunens självkostnad. Kompetens- och arbetslivsnämnden har redogjort 

för att det nya förslaget inte överstiger kommunens självkostnad och 

kommunledningsförvaltningen föreslår därför att kommunstyrelsen ska 

föreslå kommunfullmäktige att anta förslaget. 

Bakgrund 

 Kommunstyrelsen 2023-11-15, § 211 

 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-11-01, § 134 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2023-10-20 

 Kompetens- och arbetslivsnämnden beslut, § 66/2023 

 Förslag till ändring av taxa, 2023-10-18 

 Nuvarande taxa 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kompetens- och arbetslivsnämnden 

Sara Cronholm, kommunjurist 

Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 111 Dnr 2023/01263  

Entledigande av Britt-Marie Jokela (SD) från uppdragen 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt 
som ledamot i kompetens- och arbetslivsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige entledigar Britt-Marie Jokela (SD) från uppdragen 

som ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt som ledamot i 

kompetens- och arbetslivsnämnden från och med den 12 december 2023. 

2   Kommunfullmäktige beslutar att lämna uppdragen som ledamot i barn- 

och utbildningsnämnden samt som ledamot i kompetens- och 

arbetslivsnämnden vakant från och med den 12 december 2023.     

Bakgrund 

Britt-Marie Jokela (SD) har avsagt sig uppdragen som ledamot i barn- och 

utbildningsnämnden samt som ledamot i kompetens- och arbetslivsnämnden.       

Yrkanden 

Jonas Larsson (SD) yrkar att lämna uppdragen vakant.      

  

 

Paragrafen skickas till  
Britt-Marie Jokela (SD) 

Barn- och utbildningsnämnden 

Kompetens- och arbetslivsnämnden 

Löneenheten 

Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 112 Dnr 2023/01234  

Entledigande av Veronica Thunander (V) från 
uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige entledigar Veronica Thunander (V) från uppdraget 

som ersättare i barn- och utbildningsnämnden från och med den 12 

december 2023. 

2   Kommunfullmäktige beslutar att välja Iowan Hedendahl (V) till 

uppdraget som ersättare i barn- och utbildningsnämnden från och med 

den 12 december 2023 till och med den 31 december 2026. 

Bakgrund 

Veronica Thunander (V) har avsagt sig uppdraget som ersättare i barn- och 

utbildningsnämnden. 

Yrkanden 

Erik Kyrkander (V) yrkar att välja Iowan Hedendahl (V) till uppdraget som 

ersättare i barn- och utbildningsnämnden.      

  

 

Paragrafen skickas till  
Veronica Thunander (V) 

Iowan Hedendahl (V) 

Barn- och utbildningsnämnden 

Löneenheten 

Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 113 Dnr 2023/00676  

Kommunfullmäktiges anmälningsärenden  

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 

anmälningsärenden läggs till handlingarna.     

Anmälningsärenden 

 Kommunrevisionens granskning av förebyggande arbete för barn och 

unga 

 Protokollsutdrag från socialnämnden § 68/2023 - beslut om svar till 

kommunrevisionens granskning av förebyggande arbete för barn och 

unga 

 Tjänsteutlåtande från socialförvaltningen gällande beslut om svar till 

kommunrevisionens granskning av förebyggande arbete för barn och 

unga 

 Protokollsutdrag från kultur- och fritidsnämnden 83 §/2023 - beslut 

om svar gällande kommunrevisionens granskning av förebyggande 

arbete för barn unga 

 Kultur- och fritidsnämndens svar på revisionens granskning av 

förebyggande arbete för barn och unga 

 Protokollsutdrag från barn- och utbildningsnämnden 67 §/2023 - 

beslut om svar gällande kommunrevisionens granskning av 

förebyggande arbete för barn och unga 
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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 17:00-17:50 


Beslutande Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Elias Assio (M) tjänstgör. ers. 
Patrik Björck (S) 
Christer Carlsson (SD) tjänstgör. ers. 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Suzanne Åkerlund (L) tjänstgör. ers. 
Gerhard Karlsson (SD) 
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§ 91 Dnr 2023/01185  


Anmälan om utseende av Pema Malmgren (M) till 
ledamot och Roland Svensson (M) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Zeynab Hussaini (M)  


Information 


Kommunfullmäktige beslutade den 30 oktober 2023, § 89, att entlediga 


Zeynab Hussaini (M) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och 


att anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot. 


Av Länsstyrelsen i Västra Götalands läns beslut, daterat den 15 november 


2023 (diarienummer 43121–2023), framgår att länsstyrelsen har utsett Pema 


Malmgren (M) till ny ledamot och Roland Svensson (M) till ersättare i 


kommunfullmäktige efter Zeynab Hussaini (M).    


  


 


Paragrafen skickas till  
Löneenheten 


Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 92 Dnr 2023/01325  


Motion från Heléne Svensson (S) om att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram ett 
inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Heléne Svensson (S) har väckt en motion om att ge kommunstyrelsen i 


uppdrag att ta fram ett inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö. Av motionen 


framgår följande. 


”Motion gällande inriktningsbeslut för en bra arbetsmiljö   


Vi ska vara en attraktiv arbetsgivare som kännetecknas av god arbetsmiljö, 


bra ledarskap, jämställdhet och likvärdighet. 


Kompetensförsörjningen är en av våra största utmaningar. Vi måste behålla 


vår personal, rekrytera fler, självklart med rätt kompetens och ett 


engagemang för att arbeta och utveckla vår kommun. Det är viktigt att vi 


skapar förutsättning för att våra medarbetare ska kunna utföra sina arbeten 


på ett bra sätt.  


Att man har ett bra ledarskap och stöd är en viktig faktor om man ska vara en 


attraktiv arbetsgivare. En slutsats som kom fram i medarbetarenkäten var att 


ledarskap och stöd behöver vara ett utvecklingsområde.  


I vår kommun har våra chefer olika förutsättningar. Vi har chefer som har 


drygt 60 medarbetare som man har arbetsmiljöansvar för, det tycker vi inte 


är rimligt. Regionen har ett inriktningsbeslut på att som chef ska du ha max 


35 medarbetare och minst 10 medarbetare som du som chef har miljöansvar 


för.  


Vi Socialdemokrater yrkar följande: 


Att kommunfullmäktige ger ett uppdrag till kommunstyrelsen att ta fram ett 


inriktningsbeslut på att säkerställa att hela organisationen utvecklas i riktning 


mot att chefer i samtliga verksamheter har ett rimligt antal medarbetare som 


hen har arbetsmiljöansvar för.”     


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            







 


 
 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


7 (31) 


Sammanträdesdatum 


2023-11-27 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


§ 93 Dnr 2023/01326  


Motion från Johanna Svensson (S) och Niclas 
Hillestrand (S) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag 
att ta fram en fastighetsstrategi 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Johanna Svensson (S) och Niclas Hillestrand (S) har väckt en motion om att 


ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en fastighetsstrategi.  Av motionen 


framgår följande. 


”Motion gällande framtagande av Fastighetsstrategi 


Vi har fått revisorernas granskningsrapport av långsiktig ekonomisk och 


finansiell planering till KS och till fullmäktige för kännedom.  


De iakttagelser och rekommendationerna i rapporten är att vi behöver 


upprätta ekonomiska analyser som sträcker sig över längre tid. Det är också 


viktigt att vi inte bygger upp någon underhållsskuld när det gäller våra 


fastigheter.  


Det är viktigt för oss att vi underhåller rätt fastigheter, ibland kan det bli 


dyrare att år efter år underhålla fastigheter som aldrig blir yteffektiva, bra 


anpassade för den verksamheten som vi vill bedriva och att fastigheten aldrig 


går göra tillgängliga för alla.  


Vi måste ha lokaler som är utnyttjade på ett effektivt sätt. Det är viktigt att 


kommun ha en långsiktig och strategisk plan för detta arbete.  


Därför yrkar vi Socialdemokrater följande: 


Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att arbeta fram en 


Fastighetsstrategi som ska innehålla en lokalförsörjningsplan och att 


strategin har en planeringshorisont på 10 år.”    


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 94 Dnr 2023/01327  


Motion från Niclas Hillestrand (S) och Patrick Björck (S) 
om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
långsiktig och hållbar plan för inköp av arbetskläder 
och arbetsskor  


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Niclas Hillestrand (S) och Patrick Björck (S) har väckt en motion om att ge 


kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en långsiktig och hållbar plan för 


inköp av arbetskläder och arbetsskor. Av motionen framgår följande. 


”Motion angående arbetskläder och arbetsskor/yrkesskor 


HR-avdelning har ett särskilt uppdrag att utreda hur nuläget är i vår kommun 


när det gäller arbetskläder och yrkesskor/arbetsskor ur ett 


jämställdhetsperspektiv. Vår uppfattning är att det ser väldigt olika ut i våra 


förvaltningar. Därför anser vi att det behövs en långsiktig och hållbar plan 


för inköp av arbetskläder och arbetsskor för verksamheter där behov 


identifierats. Detta ur ett kompetensförsörjningsperspektiv men även ur ett 


jämställdhetsperspektiv. 


Vi Socialdemokrater yrkar följande:  


Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 


långsiktig och hållbar plan för inköp av arbetskläder och arbetsskor för 


verksamheter där behov identifierats.”      


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 95 Dnr 2023/01328  


Motion från Ingvor Bergman (S) och Maria Henriksson 
(S) om att ge socialnämnden i uppdrag att ta fram 
underlag gällande en höjning av habiliterings-
ersättningen 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Ingvor Bergman (S) och Maria Henriksson (S) har väckt en motion om att ge 


socialnämnden i uppdrag att ta fram underlag gällande en höjning av 


habiliteringsersättningen. Av motionen framgår följande. 


”Motion gällande höjning av habiliteringsersättningen för personer 
som deltar i daglig verksamhet  


För några år sedan höjde den socialdemokratiska regeringen statsbidraget till 


habiliteringsersättningen så att de som deltar i daglig sysselsättning skulle 


kunna få en efterlängtad höjning av den dagliga ersättningen. Med tanke på 


de prishöjningar som skett under det senaste året är det dags att se över 


denna ersättning återigen. 


Vårt förslag är nu att kommunen går in och gör en genomlysning av hur vi 


kan höja ersättningen så att denna grupp som har få andra möjligheter att 


förbättra sin ekonomi får en höjning av ersättningen inom ramen för daglig 


verksamhet. 


Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 


Att kommunfullmäktige ger i uppdrag till socialnämnden att ta fram ett 


underlag för beslut gällande en höjning av habiliteringsersättningen.  


Att denna höjning är klar att genomföras 2024-08-01.”    


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 96 Dnr 2023/01329  


Motion från Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein 
(S) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
plan för att erbjuda frukost till alla grundskolelever i 
Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein (S) har väckt en motion om att ge 


kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda frukost till alla 


grundskoleelever i Falköpings kommun. Av motionen framgår följande. 


”Motion om att servera frukost till alla grundskoleelever i Falköpings 
kommun 


Genom att erbjuda frukost i skolan kan flera fördelar som exempelvis ett 


lugnare klimat i klassrummet, bättre resultat hos eleverna samt stärkta 


relationer nås. Botkyrka kommun startade ett pilotprojekt som visade på så 


goda resultat att kommunen beslutade sig att erbjuda gratis frukost i alla 


skolor i kommunen, efter att ha sett kopplingen mellan mat och inlärning. I 


Botkyrka serveras frukosten organiserat för att nå alla barn och unga som 


behöver nås, såsom trötta tonåringar som är sena i starten och de elever som 


av olika skäl inte får någon frukost hemma.  


En annan fördel med att erbjuda frukost i skolan är att matsvinnet minskar då 


eleverna inte är lika utsvultna vid lunch. Konceptet har på så sätt visat goda 


vinster både för hälsan och klimatet samtidigt som det skapar trygghet och 


goda relationer. 


Genom att införa gratis frukost till alla elever som går i Falköpings 


grundskolor så ökar vi förutsättningarna för elevernas kunskapsinhämtning 


och möjligheten att nå målet med fullföljda studier.   


Med hänvisning till ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta: 


Att kommunstyrelsen får i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda en 


enklare frukost till alla grundskoleelever i Falköpings kommun från och med 


läsåret 2024/2025.”      


  


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 97 Dnr 2023/01330  


Motion från Johanna Svensson (S) om att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en strategi för 
Skaraborg Logistic Center och tillsätta en politisk 
styrgrupp för framtagandet av detta 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Johanna Svensson (S) har väckt en motion om att ge kommunstyrelsen i 


uppdrag att ta fram en strategi för Skaraborg Logistic Center och tillsätta en 


politisk styrgrupp för framtagande av detta. Av motionen framgår följande. 


”Motion      


Utvecklingen inom ramen för Skaraborg Logistic Center går för närvarande 


mycket bra. Jula Logistics satsning på Dryport Skaraborg är vi mycket glada 


för. Deras terminal (Dryport Skaraborg) är idag en av Sveriges viktigaste 


kombiterminaler och satsningen fortsätter med just nu pågående byggnation 


av Skaraborgs näst största lagerbyggnad (spåransluten) och en ny kommunal 


överlämningsbangård som möjliggör än fler och effektivare tågrörelser in 


och ut på terminalområdet.  


Skaraborg Logistic Center är idag det viktiga logisticcenter som Falköpings 


kommun och regionen Skaraborg och Västsverige behöver för sin fortsatta 


utveckling. Skaraborg Logistic Center är en central förutsättning för 


jobbtillväxt, både direkt och indirekt.  


Satsningarna inom ramen för Skaraborg Logistic Center bygger på ett 


långsiktigt kommunalt arbete utifrån tidigare fastställd vision och 


strategi. Den tidigare fastställda strategin har upphört att gälla utan att 


ersättas med någon ny. Vi anser att det är viktigt att det finns en tydlig 


framtidsstrategi för den kommande arbete som är kopplad till Logistiknavet. 


Därför yrkar vi Socialdemokrater följande: 


Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att skyndsamt ta 


fram en ny strategi för kommunens fortsatta arbete med utvecklandet av 


konceptet Skaraborg Logistic Center. Denna strategi ska främst fokusera på 


infrastruktur (väg och järnväg), nya etableringsytor, marknadsföring samt 


regionala och delregionala samarbetsformer. 
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Att kommunstyrelsen ska för framtagandet av denna strategi, likväl som för 


det därtill kopplade utvecklingsarbetet tillsätta en politisk styrgrupp och en 


tydlig processledning på tjänstemannanivå.”      
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§ 98 Dnr 2023/01331  


Motion från Johanna Svensson (S) om att ge 
kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att 
installera laddstolpar och övergång från diesel till 
HVO100 som drivmedel 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Johanna Svensson (S) har väckt en motion om att ge kommunstyrelsen i 


uppdrag att ta fram en plan för att installera laddstolpar och övergång från 


diesel till HVO100 som drivmedel. Av motionen framgår följande: 


”Motion gällande Laddstolpar och HVO100   


Alla verksamheter inom Falköpings kommun ska ta ansvar för att minska sin 


miljö- och klimatpåverkan och föregå med gott exempel. Det handlar 


exempelvis om ökad kunskap, val av miljövänliga produkter och material, 


energieffektivisering och att nå klimatmålen. Kommunen ska gå före i 


utvecklingen av ett hållbart samhälle, där naturens och de mänskliga 


resurserna används medvetet och balanserat. Tillsammans i kommunen ska 


vi arbeta med att uppfylla de åtagande som vi har beslutat i den antagna 


klimatstrategin. 


För att klara målsättningen i klimatstrategin måste krafttag tas för att 


fordonsflottan i kommunen ska bli helt fossilbränslefri, gällande personbilar, 


arbetsmaskiner som ägs eller leasas av kommunen där det är tekniskt 


möjligt. 


Därför yrkar vi Socialdemokraterna följande: 


Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan 


för att installera laddstolpar. Detta för att kommunens samtliga förvaltningar 


ska ges möjlighet att ställa om till fossilfria fordon. Detta beslut bygger på 


inriktningarna i våra klimatlöften av ett fossilfritt Falköping 2030.   


Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att utifrån 


kommunens klimatstrategi ta fram en plan för att i etappvis fasa ut diesel 


som drivmedel för att kunna övergå till drivmedel HVO100.”       
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§ 99 Dnr 2023/01332  


Motion från Ingvor Bergman (S) om att ge 
socialnämnden i uppdrag att ta fram ett lokalt avtal där 
det möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom 
vårdyrken 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Ingvor Bergman (S) har väckt en motion om att ge socialnämnden i uppdrag 


att ta fram ett lokalt avtal där det möjliggörs ständig helgtjänstgöring inom 


vårdyrken. Av motionen framgår följande. 


”Motion gällande ständig helgtjänstgöring inom vårdyrken 


Attraktivare arbetsgivare är en av våra absolut viktigaste utmaningar. Att se 


till att våra anställda kan vara med och i ännu högre grad påverka sitt arbete 


och vara delaktiga i utvecklingen av både arbetet, arbetssätt och arbetstid är 


en viktig framgångsfaktor. 


Att kunna erbjuda anställda olika former av arbetstid beroende på vart man 


är i livet och hur livspusslet ser ut är en av viktig del i att vara en 


arbetsgivare som attraherar flera till att arbeta i vår kommun. 


Allt fler kommuner inför nu helgtjänstgöring inom vårdyrken, detta kan till 


exempel innebära enbart tjänstgöring fredag - måndag men att man får lön 


för en heltidstjänst. 


Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 


Att kommunfullmäktige ger i uppdrag till socialnämnden att tillsammans 


med HR-avdelningen ta fram ett lokalt avtal där det möjliggörs att arbeta 


ständig helgtjänstgöring inom vårdyrken.  


Att socialnämnden får i uppdrag att ta fram schemaförslag på ständig 


helgtjänstgöring.”   
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§ 100 Dnr 2023/01333  


Motion från Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) 
om att ge barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att 
utifrån skolorganisationsbeslutet som togs 2017, 
beskriva nuläge och kvarstående åtgärder för att 
fullfölja beslutet med mera 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) har väckt en motion om att ge 


barn- och utbildningsnämnden i uppdrag att utifrån skolorganisationsbeslutet 


som togs 2017, beskriva nuläge och kvarstående åtgärder för att fullfölja 


beslutet med mera. Av motionen framgår följande. 


”Motion gällande uppdatering skolorganisationsbeslut 2017 


Kommunfullmäktige tog i mars 2017 ett beslut om en ny skolorganisation 


för Falköpings kommun. Nu har det gått drygt sex år och vi har avvaktat ett 


beslut på att kunna starta byggnationen av en ny högstadieskola. I väntan på 


att denna byggnation skall starta har en rad andra beslut tagits för att arbetet 


med den nya skolorgan skall stanna av.  


I takt med att tiden har gått har också kommunen förändrats och nya behov 


kan ha uppstått. För att försäkra oss om att det beslut som togs 2017 


uppfyller framtida krav på en modern och uppdaterad organisation 


Yrkar vi Socialdemokrater på följande: 


Att kommunfullmäktige ger uppdrag till barn- och utbildningsnämnden att 


utifrån skolorganisationsbeslutet som togs 2017 beskriva vad som nu är gjort 


(nuläge) samt vilka åtgärder som återstår för att fullfölja beslutet. Samt 


redovisa eventuella nya behov som uppstått.  


Att redovisningen skall innehålla tidplan och nödvändiga prioriteringar som 


bedöms aktuella.  


Att i samband med denna analys skall också en ekonomisk bedömning 


presenteras av de investeringar som återstår.”     
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§ 101 Dnr 2023/01334  


Motion från Karolina Bergström (S) om att ge barn- och 
utbildningsnämnden i uppdrag att utreda möjligheten 
att utöka vistelsetiden i förskolan från 15 till 25 timmar i 
veckan 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Karolina Bergström (S) har väckt en motion om att ge barn- och 


utbildningsnämnden i uppdrag att utreda möjligheten att utöka vistelsetiden i 


förskolan från 15 till 25 timmar i veckan. Av motionen framgår följande. 


”Motion om att utöka vistelsetiden i förskolan 


Förskolan är den första delen i det svenska skolsystemet och har en egen 


läroplan.  


Från den 1 juli 2023 ska alla kommuner arbeta för att fler barn ska gå i 


förskolan. Ansvaret består dels i uppsökande verksamhet, dels av erbjudande 


av förskoleplats till vissa grupper av barn, även om barnets vårdnadshavare 


inte ansökt om förskoleplats.  


Förskolorna i Falköping är en mycket viktig arena för yngre barn att lära och 


utvecklas, inte minst barn i vår kommun med annat modersmål än svenska. 


Idag kan man ansöka om utökad vistelsetid i förskolan, det vill säga längre 


än 15 timmar i veckan, om barnet har särskilda behov. Vi vill dock öka 


denna möjlighet till att inkludera fler barn i Falköping som exempelvis 


behöver stärka sitt språk, för att på ett tidigt stadium främja förutsättningarna 


till en fullföljd studiegång senare i livet.  Vi vet i dag att tidiga insatser är 


viktiga och det som ger bäst effekt på lång sikt och att lärandet i förskolan 


har betydelse för barnens framtida skolgång. Därför anser vi att fler barn ska 


erbjudas denna möjlighet i syfte att öka kunskapsinhämtningen och få fler 


barn och unga i vår kommun att nå en fullföljd studiegång.   


Med hänvisning till ovanstående föreslås kommunfullmäktige besluta: 


Att barn och utbildningsnämnden får i uppdrag att utreda möjligheten att 


utöka vistelsetiden i förskolan från 15 till 25 timmar i veckan.”    
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§ 102 Dnr 2023/01335  


Motion från Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) 
om att ge barn- och utbildningsnämnden och 
socialnämnden i uppdrag att ta fram en plan för 
inrättande av skolsociala team på alla skolenheter i 
kommunen 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Ingvor Bergman (S) och Fredy Neüman (S) har väckt en motion om att ge 


barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden i uppdrag att ta fram en 


plan för inrättandet av skolsociala team på alla skolenheter i kommunen. Av 


motionen framgår följande. 


”Motion gällande samverkansuppdrag i det förebyggande arbetet med 
barn och ungdomar 


Det förebyggande arbetet för att minska utanförskap och omhändertagande 


av ungdomar är en av vår kommuns stora utmaningar. Under 2023 har vi 


minskat omhändertagande av unga i antal men i det förebyggande arbetet 


krävs en ökad vuxennärvaro samt ett utökat samarbete mellan de 


förvaltningar som möter unga.  


Inrättande av skolsociala team i andra kommuner har gett positiva resultat, vi 


tror att detta är en viktig pusselbit i vårt arbete att se barn och ungdomars 


utsatthet tidigt. 


Det skolsociala teamet kan bestå av medarbetare från skolan, exempelvis 


kuratorer och/eller specialpedagoger från elevhälsan, lärare samt 


medarbetare från socialtjänsten, ofta kallade skolsocionomer. Teamen består 


både av personal från skolan samt socialtjänsten, vilket ökar möjligheterna 


att tillgodose elevernas behov och samordna insatser utifrån samma mål. 


Vi Socialdemokrater yrkar följande: 


Att kommunfullmäktige ger i uppdrag till barn- och utbildningsnämnden 


samt socialnämnden att ta fram en plan för inrättande av skolsociala team på 


alla våra skolenheter i kommunen.”      
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§ 103 Dnr 2023/01336  


Motion från Niclas Hillestrand (S) om att erbjuda alla 
avgångselever från årskurs 9 i grundskolan samt 1 och 
2 på gymnasiet ett 90-dagars fritidskort inom Västtrafik 
som gäller under sommarlovet 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Niclas Hillestrand (S) har väckt en motion om att erbjuda alla avgångselever 


från årskurs 9 i grundskolan samt 1 och 2 på gymnasiet ett 90-dagars 


fritidskort inom Västtrafik som gäller under sommarlovet 2024.  


”Motion att erbjuda alla avgångselever från årkurs 9 och 1 och 2 på 
gymnasiet ett 90-dagars fritidskort   


Sommarlov, äntligen lite ledighet efter ett helt läsårs slit. Så tänker de flesta 


ungdomar när man har kämpat på, då kommer nästa fråga, vad ska man hitta 


på? Man drar upp planer för att göra lite kul saker och man ser fram emot 


dessa, man kanske hittar ett sommarjobb som ska dra in lite extra pengar. 


När dessa planer är uppritade och sommarjobbet är ditt så kommer nästa 


fråga, hur tar man sig dit? Föräldrarna jobbar och ekonomin tillåter inte att 


man har en A-traktor eller moppebil och sommarjobbet kanske ligger lite för 


långt bort för att cykla. Tänk då om ungdomarna kostnadsfritt kunde ta 


bussen eller tåget dit? Tidigare år har man kunnat erbjuda ungdomarna ett 


fritidskort och det borde vi kunna göra även under 2024. Det finns så mycket 


positivt som kommer ut av detta.  


Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 


Att erbjuda alla avgångselever från årkurs 9 och 1 och 2 på gymnasiet ett 90-


dagars fritidskort inom Västtrafik som gäller under sommarlovet 2024.”     
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§ 104 Dnr 2023/01338  


Motion från Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson 
(SD) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att 
utvärdera och återrapportera till kommunfullmäktige de 
nätverk och organisationer kommunen deltar i, vilken 
kostnad det innebär och nyttan för invånarna i 
Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Albin Gilbertsson (SD) och Jonas Larsson (SD) har väckt en motion om att 


ge kommunstyrelsen i uppdrag att utvärdera och återrapportera till 


kommunfullmäktige de nätverk och organisationer kommunen deltar i, 


vilken kostnad det innebär och nyttan för invånarna i Falköpings kommun. 


Av motionen framgår följande. 


”Motion - Återrapportering av deltagande i nätverk och organisationer 


Mot bakgrund av nedan förslås kommunfullmäktige besluta: 


Att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att utvärdera och 


återrapportera till kommunfullmäktige de nätverk och organisationer 


kommunen deltar i, vilken kostnad det innebär och nyttan för invånarna i 


Falköpings kommun. 


Bakgrund 


Kommunens deltagande i olika nätverk och organisationer är av stor 


betydelse för att främja samhällsutveckling och säkerställa medborgarnas 


intressen, samtidigt kan det finnas risker och konsekvenser med att inte alltid 


väga nyttan mot kostnaden. Falköpings kommun är, likt de flesta andra 


kommuner, involverade i flera nätverk och organisationer som syftar till att 


främja olika aspekter av samhällslivet. Dessa inkluderar exempelvis 


samarbetsgrupper, branschorganisationer, och andra forum där 


beslutsfattande och kunskapsutbyte sker. 


Det finns samtidigt en risk att kommunens deltagande i olika nätverk och 


organisationer inte alltid är ändamåls- och kostnadseffektivt. Resurser som 


avsätts för dessa aktiviteter kan ibland vara oproportionerligt höga i 


förhållande till de faktiska resultaten och fördelarna som uppnås. Dessutom 


kan det vara svårt att mäta och utvärdera konkreta resultat av kommunens 


deltagande, vilket gör det utmanande att bedöma om engagemanget är 


rimligt och motiverat. 
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Politiken har ett ansvar att säkerställa att våra medborgares skattepengar 


används ansvarsfullt. Det är också viktigt att ha en öppen och transparent 


dialog kring dessa frågor för att säkerställa att kommunens engagemang 


gynnar medborgarnas intressen på bästa sätt. Genom att vara medvetna om 


kostnaden i relation till nyttan som kan följa med kommunens deltagande i 


nätverk och organisationer, kan vi förhoppningsvis i fullmäktige agera på ett 


ansvarsfullt sätt för att spara in onödiga ekonomiska utgifter för kommunen. 


Därför föreslår vi att kommunfullmäktige beslutar kommunstyrelsen att 


inleda en sådan utvärdering.”      
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§ 105 Dnr 2023/01339  


Motion från Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) 
om att ge socialnämnden i uppdrag att utreda en 
ökning av habiliteringsersättningen för 
funktionshindrade inom daglig verksamhet i 
Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande.      


Bakgrund 


Jonas Larsson (SD) och Marita Ljus (SD) har väckt en motion om att ge 


socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av habiliteringsersättningen 


för funktionshindrade inom daglig verksamhet i Falköpings kommun. Av 


motionen framgår följande. 


”Motion - Höjd habiliteringsersättning för daglig verksamhet 


Mot bakgrund av nedan förslås kommunfullmäktige besluta: 


Att kommunfullmäktige ger socialnämnden i uppdrag att utreda en ökning av 


habiliteringsersättningen för funktionshindrade inom daglig verksamhet i 


Falköpings kommun. 


Bakgrund 


Habiliteringsersättning för daglig verksamhet är en viktig del av stödet för 


personer med funktionsnedsättningar. Genom daglig verksamhet får dessa 


individer möjlighet till meningsfull sysselsättning, personlig utveckling och 


social inkludering. Denna verksamhet är avgörande för att främja en ökad 


livskvalitet och självständighet för personer med funktionsnedsättningar. 


I dagsläget är habiliteringsersättningen för daglig verksamhet utformad med 


stöd från statsbidrag. Denna ersättning täcker den större delen av de 


kostnaderna som behövs för att bedriva daglig verksamhet för personer med 


funktionsnedsättningar. 


Vi sverigedemokrater anser att den ersättning som de funktionshindrade får 


för det arbete de faktiskt utför är pinsamt låg, och föreslår att 


kommunfullmäktige överväger en höjning av habiliteringsersättningen för 


daglig verksamhet för att säkerställa att verksamheten kan bedrivas på ett 


kvalitativt sätt och att de behov som individer med funktionsnedsättningar 


har tillgodoses på ett tillfredsställande sätt. 


Genom en höjning av habiliteringsersättningen för daglig verksamhet kan 


kommunen visa sitt åtagande för att främja välbefinnande och 
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självständighet för personer med funktionsnedsättningar. Detta är en viktig 


åtgärd för att säkerställa att alla medborgare har lika möjligheter till en 


meningsfull tillvaro och en hög livskvalitet. 


Sverigedemokraterna anser således att kommunfullmäktige bör ta initiativ i 


frågan och uppmana Socialnämnden att utreda en ökning av ersättningen och 


att vid behov föra en dialog med relevanta instanser för att säkerställa en mer 


rimlig och rättvis ersättning.”      
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§ 106 Dnr 2023/01337  


Interpellation från Malte Svensson (SD) ställd till 
ordförande i kommunstyrelsens utskott för social 
hållbarhet Karola Svensson (C) om åtgärder för att 
förbättra tryggheten i Falköpings kommun 


Bakgrund 


Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Malte Svensson (SD) följande 


interpellation till ordförande i kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet 


Karola Svensson (C).      


Interpellation 


”Interpellation till ordförande i kommunstyrelsens utskott för social 
hållbarhet om åtgärder för att förbättra tryggheten i Falköpings 
kommun  


En av kommunens övergripande mål; 2 ”Skapa förutsättningar för ett 


attraktivare Falköping ” måste uppfyllas. Hur skall vi lyckas med det då 


Falköping inte känns som en trygg plats att bo på. I den årliga 


Näringlivsundersökningen ligger Falköping då det gäller trygghet på den 


sämsta sjättedelen av landets kommuner plats (254). Företag drabbas av 


inbrott där allt från diesel till GPS:er blir stulet, något vi måste ändra på. 


Vanliga medborgare drabbas av överfall, ibland mycket grova, där såväl 


mobil, plånbok som bilar stjäls. Detta leder till att våra laglydiga medborgare 


inte vågar vistas ute i vår fina stad på kvällar och nätter. Jag anser vi inte 


skall ha det så. 


Falköping har haft en rad brutala dåd de senaste åren, även om tack och lov 


ännu inte i upplevt någon skjutning i skolan. Det är något som inte skall 


behöva inträffa innan vi gör Falköpings skolor tryggare. Skolan är 


grundpelaren i samhället, det är här nästa generations värderingar och 


förväntningar skapas. Det är vår plikt som politiker att se till att våra barn får 


en trygg skolgång med studiero för att det framtida Falköping skall bli ett 


attraktivare Falköping. 


Vi sverigedemokrater har lagt en rad förslag för att skapa denna så viktiga 


trygghet i Falköping, men övriga partier har kategoriskt röstat ned dessa 


förslag. 


Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ordförande i 


kommunstyrelsens utskott för social hållbarhet, Karola Svensson: 


1. Varför röstade koalitionen inte bifall till vår motion om 


övervakningskameror? 
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2. Varför röstades vår motion om kommunal trygghetspersonal för att 


stärka polisen ner? 


3. Hur ställer sig ordföranden till vår motion om en app för att stärka 


säkerheten mot PDV (pågående dödligt våld)?”   


Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning besvaras interpellationen vid 


kommunfullmäktiges nästa sammanträde.    


  


 


Paragrafen skickas till  
Karola Svensson (C)            
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§ 107 Dnr 2023/01318  


Fråga från Ingvor Bergman (S) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om 
funktionshindrade elevers rätt till likvärdig skolgång 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga frågan till nästa sammanträde 


den 29 januari 2024.      


Bakgrund 


Ingvor Bergman (S) har med kommunfullmäktiges medgivande ställt 


följande fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia 


Thuvesson (C) om funktionshindrade elevers rätt till likvärdig skolgång. 


”Fråga till barn och utbildningsnämndens ordförande Sofia Thuvesson 


Under senare tid har man i en rad tidningsartiklar och radioreportage 


uppmärksammat skolsituationen för elever med olika typer av NPF 


diagnoser.  


Den statistik som presenteras är skrämmande. I gruppen, elever med någon 


typ av NPF diagnos, visar statistik att en stor andel inte klarar godkänt betyg 


i kärnämnen. 


Skolan har ett så kallat kompensatoriskt uppdrag. Det innebär att skolan ska 


vara likvärdig för alla. Skolan ska därmed uppväga skillnader i barns och 


elevers förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen. 


Hur kommer du som ordförande i barn- och utbildningsnämnden säkerställa 


att elever med olika typer av funktionshinder får en likvärdig skolgång i 


enlighet med skollagens krav?”      


  


 


Paragrafen skickas till  
Sofia Thuvesson (C) 


Ingvor Bergman (S)            
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§ 108 Dnr 2023/01026  


Falköpings kommuns delårsrapport per den 31 augusti 
2023 inklusive barn- och utbildningsnämndens 
åtgärdsplan 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Falköpings kommuns 


delårsrapport per den 31 augusti 2023.   


Sammanfattning 


Falköpings kommun genomför tertialvisa uppföljningar, vilket innebär att en 


uppföljning av kommunens resultat mot budget görs var fjärde månad, den 


30 april, den 31 augusti och den 31 december. Falköpings kommuns 


delårsrapport per den 31 augusti 2023 visar ett positivt resultat på 47,5 mnkr 


(föregående år 112,9 mnkr), exklusive förändring semesterlöneskuld. 


Helårsprognosen totalt för kommunen visar ett resultat på 30,0 mnkr, 


föregående år var prognosen 104,0 mnkr. Det är alltså betydligt lägre resultat 


än föregående år både vad gäller utfall och prognos. 


Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen föreslår 


kommunfullmäktige att godkänna Falköpings kommuns delårsrapport per 


den 31 augusti 2023. 


Bakgrund 


 Kommunstyrelsen 2023-11-15, § 207 


 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-11-01, § 135 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2023-10-23 


 Delårsrapport per den 31 augusti för Falköpings kommun, 2023-10-


23 


 Verksamhetsrapporter per den 31 augusti 2023 från samtliga 


nämnder 


 Ordförandebeslut från barn- och utbildningsnämnden 2023-11-09 
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Samtliga nämnder 


Kommunrevisionen 


Ekonomiavdelningen            
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§ 109 Dnr 2023/01078  


Ändring av förbundsordning för kommunalförbundet 
Avfall och Återvinning Skaraborg 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att anta ändring av förbundsordning för 


kommunalförbundet Avfall och Återvinning Skaraborg.  


2   Förbundsordningen ska gälla från den 1 januari 2024 och ersätter 


kommunfullmäktiges beslut den 30 januari 2023, § 7. 


Sammanfattning 


Kommunalförbundet Avfall och Återvinning i Skaraborg har vid 


direktionens sammanträde den 25 september 2023 föreslagit 


medlemskommunerna att anta ändring i förbundsordningen gällande höjning 


av låneramen från 20 mnkr till 70 mnkr. Detta mot bakgrund av den 


förändrad situation vad gäller behov av likviditet då förbundet från 2024 får 


ett utökat ansvar för förpackningsinsamling. 


Bakgrund 


 Kommunstyrelsen 2023-11-15, § 209 


 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-11-01, § 129 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen 2023-10-23 


 Protokoll från Avfall och Återvinning Skaraborg 2023-09-25 


 Förslag på revidering av förbundsordning 
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Kommunledningsförvaltningen 


Kommunrevisionen 


Avfall & Återvinning Skaraborg  
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§ 110 Dnr 2023/01184  


Taxa för hunddagiset Tassen 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att anta ändring av taxa för hunddagiset 


Tassen. 


2   Ändringen gäller från och med den 1 januari 2024 och ersätter 


kommunfullmäktiges beslut den 27 maj 2019, § 48. 


Sammanfattning 


Kompetens- och arbetslivsnämnden beslutade den 18 oktober, § 66, att 


föreslå kommunfullmäktige att anta ändring av taxa för hunddagiset Tassen 


att börja gälla från och med den 1 januari 2024. Förslaget till ändring av taxa 


innebär att avgiften höjs i takt med den allmänna kostnadsutvecklingen 


eftersom den är kopplad till prisbasbeloppet. Den nya taxekonstruktionen 


likriktar också avgiftsnivåerna samtidigt som den förenklar administrationen 


av avtal och fakturering. Av 3 kap. 1 § lag (2009:47) om vissa kommunala 


befogenheter framgår att kommuner får bedriva näringsverksamhet i syfte att 


ge personer med funktionshinder anställning. Kostnaden får inte överstiga 


kommunens självkostnad. Kompetens- och arbetslivsnämnden har redogjort 


för att det nya förslaget inte överstiger kommunens självkostnad och 


kommunledningsförvaltningen föreslår därför att kommunstyrelsen ska 


föreslå kommunfullmäktige att anta förslaget. 


Bakgrund 


 Kommunstyrelsen 2023-11-15, § 211 


 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-11-01, § 134 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2023-10-20 


 Kompetens- och arbetslivsnämnden beslut, § 66/2023 


 Förslag till ändring av taxa, 2023-10-18 


 Nuvarande taxa 


  


 


Paragrafen skickas till  
Kompetens- och arbetslivsnämnden 


Sara Cronholm, kommunjurist 


Anna-Karin Linder, administratör            







 


 
 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


29 (31) 


Sammanträdesdatum 


2023-11-27 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


§ 111 Dnr 2023/01263  


Entledigande av Britt-Marie Jokela (SD) från uppdragen 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt 
som ledamot i kompetens- och arbetslivsnämnden 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige entledigar Britt-Marie Jokela (SD) från uppdragen 


som ledamot i barn- och utbildningsnämnden samt som ledamot i 


kompetens- och arbetslivsnämnden från och med den 12 december 2023. 


2   Kommunfullmäktige beslutar att lämna uppdragen som ledamot i barn- 


och utbildningsnämnden samt som ledamot i kompetens- och 


arbetslivsnämnden vakant från och med den 12 december 2023.     


Bakgrund 


Britt-Marie Jokela (SD) har avsagt sig uppdragen som ledamot i barn- och 


utbildningsnämnden samt som ledamot i kompetens- och arbetslivsnämnden.       


Yrkanden 


Jonas Larsson (SD) yrkar att lämna uppdragen vakant.      


  


 


Paragrafen skickas till  
Britt-Marie Jokela (SD) 


Barn- och utbildningsnämnden 


Kompetens- och arbetslivsnämnden 


Löneenheten 


Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 112 Dnr 2023/01234  


Entledigande av Veronica Thunander (V) från 
uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige entledigar Veronica Thunander (V) från uppdraget 


som ersättare i barn- och utbildningsnämnden från och med den 12 


december 2023. 


2   Kommunfullmäktige beslutar att välja Iowan Hedendahl (V) till 


uppdraget som ersättare i barn- och utbildningsnämnden från och med 


den 12 december 2023 till och med den 31 december 2026. 


Bakgrund 


Veronica Thunander (V) har avsagt sig uppdraget som ersättare i barn- och 


utbildningsnämnden. 


Yrkanden 


Erik Kyrkander (V) yrkar att välja Iowan Hedendahl (V) till uppdraget som 


ersättare i barn- och utbildningsnämnden.      


  


 


Paragrafen skickas till  
Veronica Thunander (V) 


Iowan Hedendahl (V) 


Barn- och utbildningsnämnden 


Löneenheten 


Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 113 Dnr 2023/00676  


Kommunfullmäktiges anmälningsärenden  


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 


anmälningsärenden läggs till handlingarna.     


Anmälningsärenden 


 Kommunrevisionens granskning av förebyggande arbete för barn och 


unga 


 Protokollsutdrag från socialnämnden § 68/2023 - beslut om svar till 


kommunrevisionens granskning av förebyggande arbete för barn och 


unga 


 Tjänsteutlåtande från socialförvaltningen gällande beslut om svar till 


kommunrevisionens granskning av förebyggande arbete för barn och 


unga 


 Protokollsutdrag från kultur- och fritidsnämnden 83 §/2023 - beslut 


om svar gällande kommunrevisionens granskning av förebyggande 


arbete för barn unga 


 Kultur- och fritidsnämndens svar på revisionens granskning av 


förebyggande arbete för barn och unga 


 Protokollsutdrag från barn- och utbildningsnämnden 67 §/2023 - 


beslut om svar gällande kommunrevisionens granskning av 


förebyggande arbete för barn och unga 
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